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Επιστολή στον Αρναουτάκη για την εταιρία ΑΠΕ «λαϊκής βάσης» έστειλε το
Παγκρήτιο Δίκτυο Αγώνα Κατά των Βιομηχανικών ΑΠΕ. Στην επιστολή το Δίκτυο
δηλώνει την αντίθεσή του στη συμμετοχή της αυτοδιοίκησης και της κοινωνίας σε
μια διαδικασία ανταγωνισμού πολύ μεγάλων επιχειρηματικών σχημάτων με
αντικείμενο το κέρδος από την ενέργεια σε βάρος του φυσικού περιβάλλοντος του
τόπου και με διαδικασία που θα εκτρέψει πολύτιμους πόρους από το στόχο της
παραγωγικής ανασυγκρότησης που είναι αναγκαία για την Κρήτη.      

  

Όλο το κείμενο της επιστολής που απευθύνεται επίσης στον Λευτέρη Οικονόμου Πρόεδρο
του Περιφερειακού Συμβούλιου Καινοτομίας Κρήτης στους Περιφερειακούς Συμβούλους και
στα MME:

  

«Κε Περιφερειάρχη,

  

Δημοσιοποιήσατε πρόσφατα επιστολή της Περιφέρειας Κρήτης και της Παγκρήτιας
Τράπεζας προς τη ΔΕΗ Ανανεώσιμες Α.Ε. για ίδρυση εταιρείας λαϊκής βάσης με στόχο την
αξιοποίηση των ΑΠΕ. 
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Με την επιστολή αυτή καλέσατε τη ΔΕΗ Ανανεώσιμες Α.Ε. να μετάσχει σε κοινό
επιχειρηματικό σχήμα το οποίο θα υλοποιήσει το έργο της διασύνδεσης του ηλεκτρικού
δικτύου της Κρήτης με το ηπειρωτικό δίκτυο, με υποθαλάσσιο καλώδιο, σε συνδυασμό με
αιολικά και φωτοβολταϊκά πάρκα.

  

Σε συνέντευξη που δώσατε στα ΜΜΕ αναφέρατε επίσης ότι στόχος είναι η εταιρεία αυτή
να υλοποιήσει τα έργα αιολικών σταθμών που συμπεριλαμβάνονται στις αιτήσεις της ΔΕΗ
Ανανεώσιμες Α.Ε., προεξοφλώντας μάλιστα ότι για τα έργα αυτά θα δοθούν από τη ΡΑΕ
άδειες παραγωγής μέσα στον Ιανουάριο.

  

Δεδομένου ότι τόσο στην παραπάνω επιστολή, όσο και στα ΜΜΕ δηλώσατε ότι «Μοναδικός
στόχος της νέας εταιρείας είναι να υπηρετήσει τη βιώσιμη ανάπτυξη της Κρήτης, δηλαδή
την τοπική οικονομία, την κοινωνία και την προστασία του περιβάλλοντος», 
ζητούμε να μάθουμε, 

  

• γνωρίζετε ότι η ισχύς των έργων που ζητάει να κάνει η ΔΕΗ Ανανεώσιμες Α.Ε. είναι
περίπου 800 MW, όσο δηλαδή και η εγκατεστημένη ισχύς σήμερα στην Κρήτη; 

  

• γνωρίζετε ότι η συντριπτική πλειοψηφία των θέσεων των έργων αυτών βρίσκεται σε
περιοχές του δικτύου Natura στα δυτικά Αστερούσια, ανατολικά των Σφακίων, ακόμα και
στην περιοχή του Κάβο Σίδερο;

  

Δεδομένου ότι τονίσατε το δημόσιο χαρακτήρα της ΔΕΗ Ανανεώσιμες Α.Ε., ως
πλεονέκτημα -υποθέτουμε- έναντι των άλλων δυο αμιγώς επιχειρηματικών σχημάτων που
επιζητούν να επιτύχουν την εγκατάσταση άλλων μονάδων συνολικής ισχύος 2000 MW στην
Κρήτη με ανάλογα έργα διασύνδεσης,

  

ζητούμε να μάθουμε, 

  

• γνωρίζετε ότι η ΔΕΗ έχει ανακοινώσει η ίδια τη συνεργασία της και τη σύναψη συμφωνιών
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με την EDF Energies Nouvelle, την EP Global Energy, την ΤΕΡΝΑ Ενεργειακή και την ΕΛΙΚΑ,
εταιρείες που δραστηριοποιούνται σε όλες τις μορφές παραγωγής ενέργειας,
συμπεριλαμβανομένης της πυρηνικής και πρόσφατα με την Κινεζική εταιρία Sinovel Wind
Energy Group Co Ltd, 2η βιομηχανία κατασκευής ανεμογεννητριών παγκοσμίως;

  

• μπορούμε να μην παίρνουμε υπόψη μας σήμερα τα κυβερνητικά σχέδια ιδιωτικοποίησης
της ΔΕΗ, των θυγατρικών της και των δικτύων διανομής ενέργειας; 

  

Δεδομένου ότι δηλώσατε τη βεβαιότητά σας ότι υπάρχει συναίνεση από τους Δημάρχους
της Κρήτης, ότι αυτό διασφαλίζει απρόσκοπτη υλοποίηση του έργου και παράλληλα
εμφανίσατε ως πλεονέκτημα ότι η εταιρεία μπορεί να συγκεντρώσει τοπικά κεφάλαια,
επειδή η Παγκρήτια Τράπεζα έχει 80.000 μέλη,

  

ζητούμε να μάθουμε,

  

ποιοί είναι οι δήμαρχοι που συμφώνησαν και γιατί κανένας μέχρι σήμερα δεν ανακοίνωσε
κάτι τέτοιο;

  

κι ακόμα θέλουμε να ξέρουμε αν έχετε την ίδια βεβαιότητα,

  

• ότι η πρωτοβουλία αυτή βρίσκει σύμφωνα τα 80.000 μέλη της Παγκρήτιας Τράπεζας;

  

• ότι οι μέτοχοι της Τράπεζας είναι διαθέσιμοι να πάρουν πάνω τους την ευθύνη των
διαδοχικών αυξήσεων στα τιμολόγια για να καλυφθούν οι εγγυημένες τιμές του ηλεκτρικού
ρεύματος από ΑΠΕ; 

  

• ότι θα τα έβρισκε σύμφωνα αν είχαν πλήρη ενημέρωση για τα σχέδια μετατροπής της
Κρήτης σε ενεργειακό εργοστάσιο, εις βάρος όλων των παραγωγικών δραστηριοτήτων; 
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• ότι εν τέλει όλοι οι Κρητικοί είναι σύμφωνοι ότι το πρόβλημα δεν είναι η επερχόμενη
καταστροφή, αλλά η συμμετοχή στα κέρδη απ’ αυτήν; 

  

Δεδομένου ότι δηλώσατε ότι την πρόταση αυτή εισηγήθηκε το Περιφερειακό Συμβούλιο
Καινοτομίας και επειδή, όσο κι αν ψάξαμε στους ορισμούς της καινοτομίας, μας είναι
αδύνατον να καταλάβουμε τι είδους καινοτομία αποτελεί η συμμετοχή της αυτοδιοίκησης
και της κοινωνίας σε μια διαδικασία ανταγωνισμού πολύ μεγάλων επιχειρηματικών
σχημάτων με αντικείμενο το κέρδος από την ενέργεια σε βάρος του φυσικού περιβάλλοντος
του τόπου και με διαδικασία που θα εκτρέψει πολύτιμους πόρους από το στόχο της
παραγωγικής ανασυγκρότησης που είναι αναγκαία για το νησί μας,

  

σας ζητούμε,

  

να δημοσιοποιήσετε άμεσα την πρόταση του Περιφερειακού Συμβουλίου Καινοτομίας, έτσι
ώστε εμείς, οι τοπικοί φορείς, οι μέτοχοι της Παγκρήτιας Τράπεζας και ο κάθε Κρητικός να
ενημερωθούμε και

  

να θέσετε την πρόταση σε δημόσιο διάλογο για να μπορέσουμε όλοι να τοποθετηθούμε».

  

Παγκρήτιο Δίκτυο Αγώνα Κατά των Βιομηχανικών ΑΠΕ
16 Ιανουαρίου 2012
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https://sites.google.com/site/pagkritiodyktioagonakatabape

